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ЊУЈОРК – Амерички економиста и добитник Нобелове награде Џозеф Стиглиц је
изјавио да САД нису успеле да реше основне проблеме свог банкарског система у
периоду од почетка финансијске кризе и банкрота инвестиционе банке „Лиман брадерс”.

  

Стиглиц је у интервјуу објављеном минулог викенда у америчким електронским
гласилима оценио да су садашњи проблеми у финансијском систему САД „израженији
него што су били пре почетка кризе претпрошле године”, пренела је агенција „Блумберг”.

  

Слично мишљење је недавно изразио и бивши председник америчке Управе федералних
резерви Пол Волкер који је саветовао администрацију председника Обаме да смањи
величину банака, као и гувернер Банке Израела Стенли Фишер, који је прошлог месеца
изјавио да би владе требало да спрече „претерани” раст финансијских институција.

  

Годину дана пошто је крах „Лиман брадерса” присилио америчко министарство
финансија да потроши милијарде долара на спасавање финансијског система, имовина
корпорације „Бенк оф Америка” је порасла, а банке „Ситигруп” остала нетакнута.

  

Стиглиц је навео да америчка влада оклева да се ухвати у коштац са решавањем
проблема финансијске индустрије јер је то „политички тешко” и изразио је наду да ће
лидери Групе 20 развијених и земаља у развоју, који ће се 24. и 25. септембра састати у
Питсбургу, подстаћи САД на оштрију акцију.
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